
Hacettepe Tıp Fakültesini 

birincilikle bitiren, gururumuz… 

Dr. Can Zeyneloğlu’nun bitirme 

(mezuniyet) konuşması – 2023 

Sayın rektörüm, sayın rektör yardımcılarım, sayın dekanım, sayın dekan yardımcılarım, sayın 

hocalarım, sevgili arkadaşlarım ve saygıdeğer ailelerimiz, hepiniz 2023 Hacettepe Üniversitesi 

Tıp Fakültesi mezuniyet törenine hoş geldiniz. 

Öncelikle, Maraş merkezli depremlerde hayatını kaybeden (yaşamını yitiren) vatandaşlarımıza 

Allahtan rahmet, yakınlarına sabır ve baş sağlığı diliyorum. Etkilenen tüm vatandaşlarımıza 

da geçmiş olsun demek istiyorum. 

Bu gün, uzun ve zorlu bir serüvenin sonuna gelmiş olmanın haklı gururunu yaşıyoruz. 6 sene 

(yıl) önce M salonunda beyaz önlük giyme töreni ile başlayan tıp fakültesi yolculuğumuz, bu 

gün artık o önlüklerin içini doldurmamız ile son buluyor. Bu kutsal tıp eğitimini Türkiye’nin 

en iyi üniversitelerinden biri olan Hacettepe’de almanın gururunu hissediyoruz.. Hacettepe 

kimi zaman bizi mutlu etti ve iyi ki Hacettepe dedirtti. Kimi zaman ise üzdü, saygı 

duyulmadığımızı ve istenmediğimizi hissettirdi. Fakat iyisiyle ve kötüsüyle Hacettepe bizim 

evimiz oldu. 

İlk amfi dersimize girmenin, ilk anatomi laboratuvarının, hastaneye ilk defa (kez) beyaz 

önlükle girmenin, ilk defa (kez) bir hastanın sorumluluğunu almanın 

heyecanını (coşkusunu) burada yaşadık. 

Başta Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal Atatürk’e, 

sonra da bizim iyi hekimler olabilmemiz için imkanları dahilinde (olanakları içinde) ellerinden 

geleni yapan fakültemize ve kurucumuz merhum İhsan Doğramacı‘ya teşekkür etmek isterim. 

Bizler için çabalayan, gecesini gündüzüne katan, öğrencisini seven ve sayan, pandemi – 

uzaktan eğitim demeden bilim ve öğretme aşkı ile bizlere katkı sağlamaya çalışan, 

Hacettepe’yi Hacettepe yapan, Hacettepe’nin Hacettepe kalması için uğraşan, alanlarında 

uzman saygıdeğer hocalarımıza şükran ve minnetlerimizi sunmayı kendim ve dönem 

arkadaşlarım adına borç bilirim. 

Sizden doktorluk (bilim ve) sanatına dair (ilişkin) bizlere meslek 

hayatımız (yaşamımız) boyunca Hacettepeli olmanın ayrıcalığını 

hissettirecek (duyumsatacak) pek çok bilgi edindik. Üzerimizde emeğiniz çok büyüktür, 

teşekkür ederiz. 

Ben, 35 sene (yıl) önce buradan mezun olan babamın, 28 sene (yıl) önce buradan mezun olan 

annemin, 14 yıl önce bu fakülteden emekli olan dedemin ve anneannemin izinden, çok 

büyük umutlarla ülkemizin en köklü ve en prestijli (saygın) tıp fakültelerinden birinde 

okuyacak olmanın heyecanını hissederek (coşkusunu duyumsayarak) bu fakülteye başladım. 

Mottosu “HEP DAHA İLERİYE, EN İYİYE!” olan okulumuzun, bu vaatlerinin maalesef sözde 

kaldığının zamanla farkına vardık. 



İlk yıllarımızda fakültemizin fiziksel yetersizliklerini hissetmeye başladık. Ders çalışmak için 

okul içinde veya kütüphanede çalışacak yer aradığımızda, boş yer bulamadık. Anatomi 

laboratuvarlarında “15-20 yıllık, her yeri un ufak olmuş” kadavraların başında, onlarca 

öğrenci bir şeyler görmeye, öğrenmeye çalıştık. Hasta görecek ve öğrendiğimiz bilgileri 

klinikte kullanacak olmanın heyecanıyla ilk 3 yılı tamamladık. 

Klinik öncesi yıllarımızdan sonra hastaneye ilk kez ‘ stajyer de olsak’’ doktor olarak 

gireceğimiz yıl, COVID-19 pandemisi (salgını) patlak verdi. 

Hastaneye stajyer olarak geldiğimiz yarım dönemde hocalarımızla yeterince hasta başı ders 

yapamamış olmanın ve hocalarımızın deneyimlerinden tam olarak yararlanamamış olmanın 

burukluğu ile tamamladık Dönem 4’ü. 

Dönem 5’te ise yüz yüze olmasına rağmen (karşın) maalesef dersler aksamaya başladı. Bazı 

(kimi) hocalarımızı, danışmak, sorularımızı sormak için yerlerinde bulamadık. Bazılarını ise 

bulduk ama bulduğumuzda ya baştan savıldık ya da kapıdan çevrildik. Bu şekilde davranmayı 

seçmeyen, bizim için özveriyle çalışan, bizlerle ders işleyen, sohbet eden, bizleri hep daha 

iyiye en ileriye götürmek için uğraşan tüm saygıdeğer hocalarımıza tekrar bizlere 

akademisyenliğin nasıl yapılması gerektiğini öğrettikleri için huzurlarınızda teşekkür etmek 

istiyorum. 

Ve geldi çattı, herkesin hem heyecanla hem de korkuyla beklediği o meşhur sene (ünlü yıl) : 

İntörnlük. Hasta sorumluluğu almaya başlayacağımız yıldı bu yıl. Hastanenin birçok 

bölümünde başta maddi olanaksızlıkların yarattığı personel eksikliği ve altyapı 

yetersizliği nedeniyle, hocalarımızdan edinebileceğimiz son damla bilgilerin peşinde 

koşacağımıza, randevu peşinde koştuk. Hekimlik sanatının inceliklerini öğrenmek umuduyla 

başladığımız intörnlüğü, hastanemizin personel açığını doldurmuş olarak tamamladık. 

Kendimizi akademik olarak geliştirmekten çok laboratuvara kan tüpü taşımayı, saatlerce 

hastalar için randevu almaya çalışmayı, muayene etmediğimiz hastaların istemlerini yapmayı 

ve en çok da dişimizi sıkmayı öğrendiğimiz bir yıl oldu. 

Ama iyisiyle kötüsüyle bu yılı da geride bıraktık ve tıp doktoru ünvanını (sanını) almaya hak 

kazandık. 

Tarih boyunca kutsal olmuş bu ünvana (sana) olan sevgi ve saygı maalesef giderek 

azalmaktadır. Bunun en büyük göstergesi gün geçtikçe artan sağlıkta şiddet olaylarıdır. 

Doktor dövmek en büyük hakkım diye övünen, 

doktora şiddeti normalleştiren bu zihniyete karşı yaptırımların 

artmasını ve yargının görevini yerine getirilmesini diliyorum. 

Sevgili arkadaşlar, bu “gerici ve karanlık” zihniyet ile bilimin ve 

Mustafa Kemal Atatürk’ün ilkelerinin ışığında biz savaşacağız, 

yılmadan, yorulmadan, dünyanın neresinde olursak olalım, 

bu ilkelerin ve bilimin ışığının bu topraklarda sönmesine izin vermeyeceğiz. 



Bizlerin ve öbür meslektaşlarımızın ağır iş yükü altında ezilmememiz ve hastalarımızın aldığı 

hizmetin verimini artırabilmemiz için sağlık sisteminde yeni düzenlemeler yapılması 

gerektiğini burada yeniden vurgulamak istiyorum. Her hasta için yalnızca 5 dakika ayıran 

bir sistem ile ne doktor gönlü rahat bir şekilde hastasını tedavi edebilir ne de hasta aldığı 

hizmetten memnun kalabilir. 

Sevgili ailelerimiz, bu başarı bizim olduğu kadar sizlerindir. Her birinize ayrı ayrı teşekkür 

etmek istiyorum. Benim de bugünlere gelmemde çok büyük emeği olan aileme sonsuz 

teşekkürlerimi sunuyorum. Bana özverili çalışmanın, çalışma aşkının ve iş ahlakının ne 

demek olduğunu gösteren anneme, her zaman bana yol gösteren ve örnek olan babama, 

bana her zaman destek olan kardeşime, bana bilim insanı ve akademisyen olmanın ne 

demek olduğunu öğreten anneannem Prof. Dr. Ayşın Bakkaloğlu’na, ve bana başta insan 

sevgisi ve vefa olmak üzere sayamayacağım kadar değer katan dedem Prof. Dr. Mehmet 

Bakkaloğlu’na teşekkür etmek istiyorum. 

Fakülte boyunca yanımda olan, iyi ve zor zamanları birlikte geçirdiğimiz, birlikte eğlenip, 

birlikte üzüldüğümüz arkadaşlarıma da teşekkür etmek istiyorum. 

Bana fakülte sürecinde kapısını açan, yardımcı olan ve yol göstericilik yapan tüm hocalarıma 

da minnetlerimi sunuyorum. 

Bu yılımı güzel anımsamama neden olacak İntern Gurubum “Gurup 5’e” de ayrıca teşekkür 

ediyorum. 

Pandemide yitirdiğimiz tüm sağlık çalışanlarını rahmetle anıyor, pandemi boyunca hastaları 

için emek veren başta asistan abi ve ablalarımız olmak üzere tüm sağlık çalışanlarına 

teşekkür ediyoruz. Tıp fakültesi sürecinde yitirdiğimiz sayın hocalarımız emekli öğretim üyesi 

Prof. Dr. Mustafa Fevzi Sargon’u, Prof. Dr. Bülent Tırnaksız’ı ve Prof. Dr. Kadriye Yurdakök’ü 

saygı ve rahmetle anıyorum. 

Ve son olarak; 

• Ülkemizin bu günlere gelmesinin en büyük mimarı olan, Türkiye Cumhuriyeti’nin 

kurucusu ulu önder Mustafa Kemal Atatürk ve ülkemizin bağımsızlığı için şehit 

düşmüş tüm askerlerimizi rahmet ve saygıyla anıyor, sonsuz teşekkürlerimi 

sunuyorum. 

Konuşmamı, Mustafa Kemal Atatürk’ün bir sözüyle tamamlamak istiyorum: 

“Gençler, cesaretimizi takviye ve idame eden sizlersiniz. 

Siz, almakta olduğunuz terbiye ve irfan ile insanlık ve medeniyetin, 

vatan sevgisinin, fikir hürriyetinin en kıymetli timsali olacaksınız. 

Eyy yükselen yeni nesil, istikbal sizsiniz. 

Cumhuriyeti biz kurduk, onu yükseltecek ve yaşatacak sizsiniz.” 

 


